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Abstract (en)
[origin: CA2008361A1] Textile treatment preparations based on the condensates of aliphatic monocarboxylic acids or amide-forming derivatives
thereof with optionally hydroxyl-substituted polyamines and an addition of dispersion accelerators from the group of certain monosaccharides and
hydrogenation products thereof, polyols and natural and synthetic hydrophilic polymers show particularly good dispersibility, even in cold water, if
the amino groups unreacted during the condensation reaction are only partly neutralized with low molecular weight, optionally hydroxyl-substituted
mono- or polycarboxylic acids.

Abstract (de)
Textilbehandlungsmittel auf Basis von Kondensationsprodukten aliphatischer Monocarbonsäuren oder deren Amide bildenden Derivate mit ggf.
hydroxylsubstituierten Polyaminen und einem Zusatz an Dispersionsbeschleunigern aus der Gruppe bestimmter Monosaccharide und deren
Hydrierungsprodukte, Polyole und natürlicher und synthetischer hydrophiler Polymere sind besonders gut auch in kaltem Wasser dispergierbar,
wenn die bei der Kondensationsreaktion nichtumgesetzten Aminogruppen nur teilweise mit niedermolekularen, ggf. hydroxylsubstituierten Mono-
oder Polycarbonsäuren neutralisiert sind.
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